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Verslag van de Gecombineerde vergadering 
Bestuur VBS met vertegenwoordigers werkgroepen 

 
Dinsdag 26 maart 2024, aanvang 19.30 uur 

          Wijkcentrum Stervoorde 
 

 

 

Aanwezig: 
Ineke van Vliet, Robert Flinterman, Joke Eijkelhof (Bestuur), Jacob Schot (BO de Strijp), 
Dennis van der Geer, Zora Dimitrova, Matthieu Linders (BO Muziekbuurt), Thomas Miog (BO 
Steenvoorde Noord), Tris Alexander (BO Steenvoorde Zuid), Ton Hendriks, Theo van 
Leeuwen (SC Muziekbuurt), Marianne Koot (Tai Chi), Wim Nijhuis (Darts), Jos Reneman 
(Schilderen), Rinie van der Elst, Nan Weeder (Gespreksgroep), Emy Gideonse, Mia van 
Wissen (Discussiegroep), Truus Hoekstra (Bingo). 
 
Afwezig (met kennisgeving) 
Magalie Hooi, Annemarie Bergsma, Anthon de Wilde (BO Steenvoorde Noord). 
 
 
1. Opening, mededelingen, vaststellen van de agenda. 
Voorzitter Ineke opent de vergadering om 19.30 uur, heet iedereen welkom en vraagt of de 
presentielijst in ingevuld. 
Er waren 3 berichten van verhindering. 

- Jos Reneman (Schilderen) en Jacob Schot (BO de Strijp) worden door het bestuur in 
het zonnetje gezet. Zij waren 2 genomineerden vanuit de VBS in de categorie 
“individuele vrijwilligers ouder dan 25 jaar”, bij de Rijswijkse vrijwilligersprijzen 2023. 
Jos was aangemeld vanuit de Schilderclub en Jacob door een buurtbewoonster voor 
alles wat hij doet in Rijswijk (dus niet alleen voor zijn inzet voor de BO de Strijp). De 
prijsuitreiking vond plaats op 25 januari in de raadszaal in het Huis van de Stad. 

- Jos Reneman bedankt het bestuur van de VBS met bloemen/een attentie voor alle 
werkzaamheden in de afgelopen periode, die niet makkelijk was. 

- Matthieu Linders stelt zich voor. Hij is actief in het Buurtpreventieteam en vrijwilliger 
bij BO Muziekbuurt. 

 
2. Ontvangen stukken. 

- Gemeente Rijswijk (9 februari). Er is een wijziging in de taakinhoud van Rita Bakker. 
Zij stopt met het onderwerp Bewonersorganisaties. Rita is opgevolgd door Kim 
Nossent, KNOSSENT@Rijswijk.nl.  

- Welzijn Rijswijk (24 januari). Er zijn door Roan Looije meerdere reserveringen van 
zalen in Stervoorde geannuleerd/verplaatst: 
* De Bingo was het hele jaar niet geboekt. Staat nu wel weer ingeroosterd. Truus        

                 Hoekstra kwam erachter, toen ze op 24 januari de zaal wilde inrichten. 
              * De vergaderingen van BO Steenvoorde Noord op 8 februari en 18 maart moeten 
                 worden verplaatst. 
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            * Het Koningsnachbal op 26 april en het Sinterklaasfeest op 27 november zijn    
               geannuleerd. 

- Welzijn Rijswijk (8 februari). Op 21 maart om 14.00 uur is er een gesprek met 
Matthijs Overduin en Roan Looije. 

- Lucas Onderwijs. Er zijn diverse mails over en weer tussen Victoria Bachnoe (Lucas 
Onderwijs) en Robert. Er was een verzoek om betaling van de openstaande huur voor 
de Melodie 2022/2023. Robert heeft deze onder protest betaald. 

 
Verzonden stukken. 

- Bestuur VBS (24 januari). De mail van Roan Looije Inzake het annuleren/verplaatsen 
van de zaalreserveringen is doorgestuurd naar BO Steenvoorde Noord, The Swinging 
Oldtimers en de andere BO’s. 

- Bestuur VBS (26 januari). Het verslag van het gesprek met Matthijs Overduin en 
Roan Looije (Welzijn Rijswijk) van 25 januari is doorgestuurd naar de werkgroepen en 
de BO’s. 

- Gemeente Rijswijk (4 maart). Een verzoek vanuit de VBS om de subsidie van 2024 
over te maken. De subsidie is ontvangen op 6 maart. 

 
3. Verslag van de gecombineerde vergadering van dinsdag 16 januari 2024. 

- Bladzijde 1. Op  25 januari heeft het bestuur, samen met Wim Nijhuis, een gesprek 
gehad met Welzijn Rijswijk over het verhuur van de zalen in Stervoorde. Matthijs 
Overduin is verantwoordelijk voor het betreffende beleid en Roan Looije is 
verantwoordelijk voor de dagelijkse uitvoering hiervan en tevens het eerste 
aanspreekpunt. Onze vragen aan hen over de verhuur van de zalen gingen alleen 
over het beleid met betrekking tot de verhuringen, niet over de uitvoering daarvan. 
 
Een dag vóór het overleg ontvingen wij een mail van Roan Looije, waarin voor 
meerdere zaal-reserveringen van de VBS werd aangekondigd, dat deze verplaatst 
(moeten) worden, dan wel, dat deze niet door kunnen gaan, omdat op die dag de 
benodigde ruimten niet beschikbaar zijn. 
 
Er werden twee belangrijke afspraken gemaakt: 
1e afspraak: De reserveringen voor de zalen in Stervoorde lopen voortaan via Joke en 
niet meer rechtstreeks via Roan. 
2e afspraak: Welzijn Rijswijk vraagt bij een verhuring niet meer naar de inhoud van 
onze activiteit en doet bij het reserveren van de zalen geen toetsing van de inhoud 
van de door ons geplande activiteiten. In principe hoeven we dus niet meer aan te 
geven om wat voor activiteit het gaat. 
 
Wij hopen, dat het nu weer goed zal gaan. Roan en Joke gaan voortaan nauwer 
samenwerken. Activiteiten, die tot nu toe niet werden toegestaan, zijn nu hopelijk 
wel mogelijk. Er zijn weer kansen voor nieuwe activiteiten en voor een uitbreiding 
van de komende jaarplanningen. Dit biedt een opening voor bijvoorbeeld een 
activiteit met Hollandse maaltijden. Deze activiteit werd tot nu toe geweigerd i.v.m. 
de maandelijkse wereldkeuken van Welzijn Rijswijk. Bij het inboeken van onze 
incidentele activiteiten en van de jaarplanning 2025 wordt pas definitief duidelijk hoe 
de toegezegde beleidsaanpassingen worden toegepast. 
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Wim Nijhuis en Roan spreken af, dat de Dartclub een sleutel krijgt. Dat is inmiddels 
gebeurd. De VBS ontvangt t.z.t. ook een sleutel van kast 17 in de gang, waarin de 
Bridgematerialen zijn opgeborgen. 
 
Op 26 januari ontvingen jullie een concept-bespreekverslag van ons overleg met 
Matthijs Overduin en Roan Looije over de verhuur van de zalen in Stervoorde. Dit is 
opgesteld door Robert. Hij heeft dit ook cc. gestuurd naar Mieke Ruigrok. Matthijs 
heeft schriftelijk gereageerd op ons concept. De door Matthijs aangeleverde teksten 
hebben echter niet plaatsgevonden tijdens het gesprek. Om die reden kunnen ze 
formeel geen onderdeel uitmaken van het gespreksverslag. 
 
Hij geeft 4 reacties op het bespreekverslag. 
1. Hij is van mening, dat de Tai Chi momenteel te klein is voor de grote zaal. Als groei 
uitblijft zal hij hierover met de VBS in gesprek gaan. In ons tweede overleg van 21 
maart hebben we Matthijs aangegeven, dat de groei gefaseerd (in jaarringen) 
verloopt en dat we in september een beter zicht daarop hebben. 
2. Hij geeft aan, dat er vorig jaar met het bestuur is gesproken over een 
wederkerigheid van dienstverlening (zelfbeheer), waarbij de VBS zou kijken naar een 
bijdrage in bezetting van beheer door vrijwilligers. Wij hebben tijdens het tweede 
overleg op 21 maart aangegeven, dat dit kan gebeuren bij nieuwe (incidentele) 
activiteiten. Bijvoorbeeld openen en sluiten van het gebouw. Dit biedt een opening 
voor het organiseren van bijvoorbeeld een Paaslunch. 
3. Naar aanleiding van het concept verslag deelt Matthijs mee, dat Welzijn Rijswijk 
ervan uitgaat, dat de VBS activiteiten ontplooit, die passen binnen de huisregels van 
Stervoorde en de statuten van de VBS. In ons overleg van 21 maart hebben we 
daarom gevraagd naar de leveringsvoorwaarden van Welzijn Rijswijk. Matthijs zal 
deze aan ons toesturen. 
4. Naar aanleiding van het verslag deelt Matthijs verder mee, dat gesprekken over de 
toekomstvisie op het gebruik van Stervoorde inderdaad nog vorm moeten krijgen. 
Hierin zal de VBS uiteraard ook worden betrokken. 
 

- Door zowel de VBS, als Welzijn Rijswijk wordt aangegeven, dat de communicatie rond 
het vertrek van de Bridge onprettig is verlopen. Daarom wordt voorgesteld periodiek 
met elkaar in gesprek te gaan. Afgesproken is, dat we over 2 maanden voor de derde 
keer dit jaar bij elkaar komen. 

- Op 7 november kan de Tai Chi geen gebruik maken van de grote zaal in verband met 
een bijeenkomst van Welzijn Rijswijk. Roan heeft Marianne hier al over 
geïnformeerd. 

- Voor de bijeenkomst in het kader van de Week van de Ontmoeting moet een nieuw 
moment worden geregeld. Dit is al gebeurd. 

 
De notulen zijn hierbij ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Gewijzigd reglement “Werkwijze gecombineerde vergadering van het bestuur met de     
     werkgroepen.  

- Punt 2 – 2.3.  Drie keer per jaar vergaderen wordt vier keer per jaar. Drie keer een 
gecombineerde vergadering en de Algemene Ledenvergadering. 
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- Punt 3 -  3.2.  De werkgroep Bridge vervalt. 
- Toevoegen:  De werkgroep Line Dance in Stervoorde en de Bingo bij Sociaal 

Cultureel Muziekbuurt. 
- Bij de BO de Strijp de naam van de werkgroep Energietransitie in de Strijp 

aanpassen.   
 
5. Sociaal jaarverslag 2023 en het werkplan 2025. 

- Robert geeft aan, dat het verlies in 2023 ongeveer € 400,= bedraagt. 
- De VBS wil nieuwe werkgroepen en nieuwe activiteiten opstarten. Daarom is het 

extra belangrijk, dat Welzijn Rijswijk sinds ons overleg met Matthijs Overduin en 
Roan Looije bij het reserveren van de zalen geen toetsing meer doet van de inhoud 
van de door ons geplande activiteiten. 

- Pagina 8. Het duurt nog tot 2029 totdat er een buurthuis is in de Muziekbuurt is. 
Matthieu Linders geeft aan, dat de wijkbewoners dit te lang vinden duren. 

- Pagina 15. Het 25-jarig jubileum van BO de Strijp dat op 29 september 2023 werd 
gevierd. Het werd op gepaste wijze gevierd in aanwezigheid van de wijkwethouder. 

- Pagina 18. Zwerfafvalbrigade Team de Strijp gaat iedere laatste zaterdag van de 
maand op stap. 

- Pagina 19. Bij het telefoonnummer van het Buurtpreventieteam de Strijp moet aan 
het einde nog een 5 en in de email mist de letter “s”.  

- Pagina 22. Sytske Hoogenboom stuurt een bijdrage van BO Steenvoorde Zuid voor 
het jaarverslag. 

- Pagina 25. Het Schoonmaakevenement  van de BO Muziekbuurt op 17 maart 2023 
was ook heel leerzaam voor de vele deelnemende kinderen. 

- Pagina 31. De Boeken- en Curiosamarkten van de BO Steenvoorde Noord kregen 
zoveel leuke reacties, dat deze in 2024 weer zullen plaatsvinden. 

- Pagina 36. Zowel het bestuur als het Buurtpreventieteam in Steenvoorde Noord 
hebben een wijkschouw gedaan. 

- Pagina 48. Nan Weeder vraagt of het verslag van de Discussiegroep en de 
Vrouwengespreksgroep omgewisseld kunnen worden. Dit in verband met de foto. 

- Pagina 50. De Week van de Eenzaamheid is in 2023 in de Gemeente Rijswijk 
omgetoverd tot de Week van de Ontmoeting. 

- Pagina 51. De Tai Chi in Stervoorde heeft ruimtegebrek. Is opgelost. Ze zitten nu in de 
grote zaal. 

- Pagina 53. De Big Band “The Swinging Oldtimers” bestond in 2023 precies 20 jaar.  Dit 
werd o.a. op 7 april gevierd met een jubileumconcert in Stervoorde. 

- Pagina 61. De zondagmiddag activiteit in de Muziekbuurt met live muziek en dansen 
trekt wekelijks ongeveer 60 bezoekers. 

- Pagina 65. Het Werkplan 2023 moet zijn Werkplan 2025. 
 
6. 50-jarig jubileum VBS 
Medio februari werd bekendgemaakt, dat het Strandwalfestival dit jaar plaatsvindt op 14 
september. Dit is een weekend later dan gebruikelijk. Daarom wordt de datum van het 
jubileum verzet naar 7 september. Jacob geeft een toelichting op het programma. 
Rond 15 juni wordt de uitnodiging verstuurd naar de werkgroepen en de BO’s. Zij moeten dit 
zelf doorgeven aan hun vrijwilligers. Er volgt dan in juli en augustus nog een reminder. 
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Uiterlijk 1 september moet dan de bevestiging van deelname aan het buffet bij Joke binnen 
zijn.  
 
7. Stand van zaken bij de bewonersorganisaties en de sociaal culturele werkgroepen. 

- De VBS heeft een nieuwe activiteit in Stervoorde. Line Dance. De activiteit start op 
woensdagmiddag 3 april in de sportzaal. 

- Wim Nijhuis (Darten) meldt, dat de sfeer in de club moet verbeteren. De leden 
praten nauwelijks met elkaar. 

- De Schilderclub is, samen met andere culturele verenigingen, bezig met een lobby 
voor expositieruimte in het Huis van de Stad. Op  4 april wordt een expositie geopend 
in Stervoorde door de wethouder. Thema Sport. 

- Sociaal cultureel Muziekbuurt. Op verzoek van de gemeente is er op 12 april een 
gesprek van het bestuur SC Muziekbuurt en VBS met de directeur van basisschool 
Melodie en ambtenaren (Rita Bakker en Willem van Haasteren). De school wil onze 
welzijnsruimte benutten. 

- Marianne Koot en Zora Dimitrova willen als bewoner graag deelnemen in een 
mogelijke gemeentelijke werkgroep, die zich bezig gaat houden met de 
herontwikkeling van het gebied Marimbahal/Waldhoornplein. 

- Sociaal cultureel Muziekbuurt. Er start in de Muziekbuurt een nieuwe activiteit. Op 
de vrijdagavond is er Bingo onder leiding van Mien Bos. Hij start vrijdag 29 maart. 
Zora zou graag de flyer hiervan ontvangen. 

- BO Steenvoorde Noord is al geruime tijd bezig met het professionaliseren van hun 
bestuur. De Sesam Academie ondersteunt hen hierbij. Thomas Miog is secretaris 
geworden. 

- Iftar ontmoetingsdiner van BO Steenvoorde Noord.  Een samenvoegen met de 
Wereldkeuken gaf strubbelingen. Daarom is de zaal in Stervoorde geannuleerd en is 
er uitgeweken naar Sportpark Irene. Er zijn al bijna 100 aanmeldingen binnen 
gekomen. Ook komen er 2 imans. 

- De werkgroep activiteiten van BO Steenvoorde Noord vraagt aan alle werkgroepen of 
zij misschien interesse hebben om leden te werven of werk te exposeren enz. op de 
Boeken en Curiosamarkt die ze komende tijd weer willen organiseren. De markten 
zijn op 25 en 29 mei, 12 en 15 juni, 7 en 11 september. 

- BO Muziekbuurt. Zora Dimitrova geeft aan, dat zij veel alleen moet doen. Gelukkig 
komt er vanuit het Buurtpreventieteam veel steun. Een onderkomen in de wijk wordt 
door iedereen erg gemist. 

- BO de Strijp heeft een bewonersbijeenkomst georganiseerd over de Energietransitie. 
Aan het einde van dit jaar is er meer bekend. Eerste Paasdag organiseren ze weer het 
Paaseieren zoeken. Op de hoek van de Generaal Spoorlaan en de Schaapweg komt 
vlak bij de Vredesboom een Vredesbank te staan. Deze wordt binnen 2 weken 
geplaatst. 

 
8. W.v.t.t.k. 
De Algemene Ledenvergadering is op dinsdag 14 mei 2024. 
De volgende gecombineerde vergadering is op dinsdag 29 oktober 2024. 
 
9. Rondvraag. 
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10 Sluiting en borrel. 
Ineke sluit de vergadering, bedankt iedereen voor zijn/haar komst en nodigt iedereen uit om 
even na te praten met een drankje. 

 


